
KAUNO RAJONO SAVIVALDYBĖS ADMINISTRACIJOS 

BABTŲ SENIŪNIJA 

 

 SENIŪNAIČIŲ SUEIGOS  

PROTOKOLAS 

 

2024-05-21  Nr. P-3 

Babtai 

 

 Seniūnaičių sueiga įvyko  2024-05-21, 17.30 val.    

 Seniūnaičių sueigos pirmininkas – Povilas Grigaitis 

 Seniūnaičių sueigos sekretorė – Lina Lideikienė 

 Dalyvavo: seniūnas Gediminas Pupinis, seniūnaičiai: Jovita Survilienė, Povilas Grigaitis, 

Kęstutis Juodis, Loreta Zimavičiūtė, Diana Vaičiūnienė, Egidijus Gasiūnas, Paulius Žiūkas. 

Atvyko pavėlavusi: Indrė Lukoševičienė. 

 

      Darbotvarkė:  

1. Dėl gatvių apšvietimo prioritetinės eilės sudarymo. 

2. Dėl 2024 m. II ketvirčio bendruomeninių lėšų panaudojimo.  

3. Dėl žemės sklypo paėmimo visuomenės poreikiams Vėrupės g., Babtų k. 

4. Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Dasiūnų k., Babtų sen. 

5. Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Vilkėnų k., Babtų sen. 

6. Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Jugintų k., Babtų sen. 

7. Kiti klausimai. 

7.1. Dėl seniūnaitės Loretos Zimavičiūtės pateiktų klausimų aptarimo. 

7.2 Dėl autobusų sustojimo ženklo įrengimo Gynios g., Pagynės k. 

7.3 Dėl kelio ženklo įrengimo Pagynės k. 

 

Seniūnaičių sueigos pirmininkas Povilas Grigaitis pranešė, kad sueigoje dalyvauja 7 

seniūnaičiai, kvorumas yra. Pirmininkas pristatė sueigos darbotvarkę, kurią Pagynės seniūnaitis 

Paulius Žiūkas siūlo papildyti klausimais, dėl autobusų sustojimo ženklo įrengimo Gynios g., 

Pagynės k. bei klausimu dėl kelio ženklo 203 ,,Duoti kelią“ įrengimo b-57 kelyje, Pagynės k., Babtų 

sen. Papildytai sueigos darbotvarkei pritarta bendru sutarimu. 



1. SVARSTYTA. Dėl gatvių apšvietimo prioritetinės eilės sudarymo. 

Sueigos pirmininkas P. Grigaitis paprašė seniūną Gediminą Pupinį pristatyti klausimą. 

Diskusijos metu nuspręsta sudaryti vienkartinę komisiją, susidedančią iš Babtų seniūno Gedimino 

Pupinio, seniūnaičių sueigos pirmininko Povilo Grigaičio, Dianos Vaičiūnienės, Jovitos Survilienės, 

Kęstučio Juodžio, Indrės Lukoševičienės ir Pauliaus Žiūko. Komisija įsipareigojo apvažiuoti visą 

seniūniją ir įvertinti gatvių apšvietimo įrengimo poreikį ir prioritetinę eilę sudaryti per sekančią 

seniūnaičių sueigą. Sueigos pirmininkas Povilas Grigaitis kvietė sueigos dalyvius balsuoti dėl 

klausimo svarstymo atidėjimo sekančiai seniūnaičių sueigai. 

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7 Prieš -0, Susilaikė -0. 

NUTARTA.  

1. Klausymo svarstymą atidėti sekančiai seniūnaičių sueigai. 

2. SVARSTYTA. Dėl 2024 m. II ketvirčio bendruomeninių lėšų panaudojimo. 

Pranešėjas seniūnas Gediminas Pupinis priminė, kad 2024 m. seniūnijai skirta 2000 Eur lėšų 

bendruomenei finansuoti, iš jų II – 500 Eur. Iš I-ojo ketvirčio liko 200 Eur. 

Seniūnaičiai apsvarstė gautus bendruomeninių organizacijų prašymus: Pagynės 

bendruomenės centro, skirti 250 Eur vasaros uždarymo šventei organizuoti; asociacijos ,,Sitkūnų 

bendruomenė“ prašymą dėl 250 Eur finansinės paramos, Sitkūnų bendruomenės 10-ties metų 

sukakčiai paminėti; Kauno rajono Babtų Neįgaliųjų draugijos padalinio pirmininkės Reginos 

Petkevičienės prašymą apmokėti 120 Eur sąskaitą, draugijos nariams vykti Kauno rajono žmonių su 

negalia sporto šventę ,,Pabūkim kartu“, kuri vyks 2024-06-12 bei Muniškių bendruomenės prašymą 

skirti 250 Eur finansinę paramą, organizuoti kaimynų dieną, kuri vyks 2024-06-01. 

Seniūnaičių diskusijos metu nutarta pinigus paskirstyti visoms bendruomenėms po lygiai – 

po 190 Eur ir apmokėti 120 Eur sąskaitą Kauno rajono Babtų Neįgaliųjų draugijos išvykai į sporto 

šventę. 

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė -0. 

NUTARTA.  

Iš lėšų skirtų bendruomenei finansuoti skirti : 

1. Pagynės bendruomenės centrui skirti 190 Eur. 

2. Asociacijai ,,Sitkūnų bendruomenė“ skirti  190 Eur. 

3. Kauno rajono Babtų Neįgaliųjų draugijos padaliniui skirti 120 Eur apmokant pateiktą 

sąskaitą. 

4. Asociacijai ,,Muniškių bendruomenė“ skirti 190 Eur. 

3. SVARSTYTA. Dėl žemės sklypo paėmimo visuomenės poreikiams Vėrupės g., Babtų 

k. (žr. 1 priedas) 



Pranešėjas seniūnas Gediminas Pupinis seniūnaičiams pristatė žemės sklypo aikštelei, kurioje 

būtų kaupiamos žaliosios atliekos, krūmų ir medžių šakos ir jos smulkinamos, poreikį. Seniūnas 

pristatė Babtų kadastro vietovėje esantį laisvą žemės sklypą  Babtų k., Vėrupės g. ir kvietė dalyvius 

pritarti šio sklypo paėmimui visuomenės poreikiams.  

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė -0. 

NUTARTA.  

1. Pritarti žemės sklypo Babtų k., Vėrupės g. paėmimui visuomenės poreikiams  

4. SVARSTYTA.  Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Dasiūnų k., Babtų sen. (žr. 2 

priedas) 

Pranešėjas Gediminas Pupinis pristatė seniūnijos iniciatyva sudarytą kelio ženklų įrengimo 

projektą, kuriuo siūloma Nevėžio g., Dasiūnų k., Babtų sen. įrengi kelio ženklą Nr. 203 ,,Duoti kelią“. 

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7,  Prieš -0, Susilaikė -0. 

NUTARTA.  

1. Pritarti siūlymui dėl kelio ženklo 203 ,,Duoti kelią“ įrengimo Nevėžio g., Dasiūnų k., 

Babtų sen. 

5. SVARSTYTA.  Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Vilkėnų k., Babtų sen. (žr. 3 

priedas) 

Pranešėjas Gediminas Pupinis pristatė seniūnijos iniciatyva sudarytą kelio ženklų įrengimo 

projektą, kuriuo siūloma Nevėžio g., Vilkėnų k., Babtų sen. įrengi kelio ženklą Nr. 203 ,,Duoti kelią“ 

1 vnt.  ir 2 vnt.  Nr. 115 ,,Staigus posūkis“. Diskusijos metu priimtas bendras sprendimas, kad būtina 

apžiūrėti vietovę ir įvertinti ženklų reikalingumą. Komisijos pirmininkas Povilas Grigaitis kvietė 

balsuoti dėl klausimo svarstymo per kitą seniūnaičių sueigą. 

 BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė -0. 

              NUTARTA.  

1. Klausimo svarstymą atidėti sekančiai seniūnaičių sueigai. 

6. SVARSTYTA. Dėl kelio ženklų įrengimo Nevėžio g., Jugintų k., Babtų sen. 

Pranešėjas Gediminas Pupinis pristatė seniūnijos iniciatyva sudarytą kelio ženklų įrengimo 

projektą, kuriuo siūloma Nevėžio g., Jugintų k., Babtų sen. įrengi kelio ženklą 2 vnt. Nr. 203 ,,Duoti 

kelią“, 2 vnt – 842 ,,Pagrindinio kelio kryptis‘‘, 2 vnt – 201 ,,Pagrindinis kelias“. Diskusijos metu 

priimtas bendras sutarimas, kad siūlomas kelio ženklų projektas yra perteklinis, todėl iškeltas 

siūlymas statyti tik vieną kelio ženklą Nr.203 ,,Duoti kelią“. Komisijos pirmininkas Povilas Grigaitis 

kvietė balsuoti už pateiktą siūlymą. 

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė - 0. 

NUTARTA.  



1. Pritarti siūlymui dėl kelio ženklo 203 ,,Duoti kelią“ įrengimo Nevėžio g., Jugintų k., 

Babtų sen. 

7. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

7.1 Dėl seniūnaitės Loretos Zimavičiūtės pateiktų klausimų aptarimo. 

Seniūnaičių sueigos pirmininkas Povilas Grigaitis pristatė Centro seniūnaitijos seniūnaitės 

Loretos Zimavičiūtės pateiktus klausimus.  

7.1.1. Kokios seniūnijos galimybės įrengti gyventojams pliažą? 

Seniūnas Gediminas Pupinis informavo, kad visuomenės poreikiams skirtas sklypas šalia 

Nevėžio upės yra tik nusileidus Prieplaukos gatve, o ne Ramybės gatvės gale, kadangi minėtoje 

gatvėje visi praėjimai link Nevėžio yra privačių sklypų teritorijoje, o pavasario metu laukai nuolat 

užliejami, galimybės įrengti pliažą šioje vietoje praktiškai nėra. Taip pat paminėjo, kad 

bendradarbiaujant su Babtų bendruomene, tikimasi įrengti nukeliamą persirengimo kabiną. 

7.1.2. Turgavietes įrengimas. Kodėl pasiūlyta ir patvirtinta prekybos vieta automobiliu 

stovėjimo aikštelėje? 

Seniūnas Gediminas Pupinis priminė susirinkusiems, kad yra rengiamas Babtų prekybos 

vietos rekonstrukcijos projektas ir kol jis nebus įgyvendintas laikina prekybos vieta bus miestelio 

centre, kur yra automobilių stovėjimo aikštelė šalia prekybos centro ,,Ancė“. Įrengus prekybos vietas 

adresu Nevėžio g. 3, Babtų mstl., (už seniūnijos pastato), vietos automobilių stovėjimo aikštelėje bus 

panaikintos. 

7.1.3. Tvenkinio ir jo krantų priežiūra vasarą. 

Seniūnas Gediminas Pupinis informavo, kad pusė tvenkinio yra privataus asmens 

nuosavybė, o kita dalis valstybinė - kuri bus tvarkoma ir prižiūrima pagal seniūnijos galimybes. 

7.1.4. Kaip galėtume pagerinti seniūnaičių dalyvavimą ir veiklą atsižvelgiant į praktines jų 

pareigas, bet ne tik į teorines nuostatas? 

Bendros diskusijos metu nutarta, kad seniūnaičių aptariami ir keliami klausimai gauti iš 

vietos gyventojų ar iškelti seniūnijos ir jų sprendimas sueigų metu diskutuojant ir priimant geriausią 

variantą ir yra praktiškas seniūnaičio veiklą pagrindžiantis įrodymas.  

7.2 Dėl autobusų sustojimo ženklo įrengimo Gynios g., Pagynės k. 

Pagynės kaimo seniūnaitis Paulius Žiūkas iškėlė klausimą dėl būtinybės įrengti autobusų 

sustojimo ženklą Nr. 548 ,,Stotelė“  Gynios g. Pagynės k. ir kvietė seniūnaičius pritarti ženklo 

įrengimui. 

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė - 0. 

NUTARTA.  

1. Pritarti siūlymui įrengti autobusų sustojimo ženklą Nr. 548  ,,Stotelė“  adresu Gynios 

g., Pagynės k. 



7.3  Dėl kelio ženklo įrengimo Pagynės k. 

Pagynės kaimo seniūnaitis pateikė siūlymą įrengti 1 vnt. 203 ,,Duoti kelią“ b-57 kelyje 

Pagynės k.  

BALSAVIMO REZULTATAI. Už -7, Prieš -0, Susilaikė - 0. 

        NUTARTA.  

     1. Pritarti siūlymui dėl kelio ženklo 203 ,,Duoti kelią“ įrengimo b-57 kelyje, Pagynės 

k. 

 

 

Sueigos pirmininkas                                                                                     Povilas Grigaitis 

 

 

Sueigos sekretorė                                                                                          Lina Lideikienė 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1 priedas 

Vėrupės g., Babtų k. 

 

2 priedas 

Nėvėžio g., Dasiūnų k., Babtų sen. 

 

1 vnt. 203 ,,Duoti kelią“ 



3 priedas 

Nevėžio g., Vilkėnų k., Babtų sen. 

 

1 vnt. 203 ,,Duoti kelią“ 

2 vnt. 115 ,,Staigus posūkis“ 

 

4 priedas 

Nevėžio g. Jugintų k., Babtų sen. 

 
2 vnt -203 ,,Duoti kelią“ 

2 vnt – 842 ,,Pagrindinio kelio kryptis‘‘ 

2 vnt – 201 ,,Pagrindinis kelias“ 


